
 
 

 

 

Referat 
Type: I= Information, D= Diskussion, B= Beslutning 

 

 

Punk

tnr. 

Type Emne Hvem Hvornår 

0 I • Godkendelse af dagsorden 

 

Alle 19.00 

1 I Meddelelser, korte: 

o Elevråd 

o Pædagogisk råd/skolemøder 

o Med – udvalg 

o Formanden 

o Ledelsen 

 

Alle 19.00 - 

19:30 

2 D • Værdiregelsæt (bilag) 

På sidste møde aftaltes det, at værdiregelsættet skal diskuteres og 

der skal tages stilling til, hvordan kendskabet til det udbredes. 

PK, alle 19:30-

19.50 

3 D • Forældreinddragelse 

Debat om inddragelse af forældre 

  

PK, alle 19:50 – 

20.10 

4 D, B • Principper for brug af Forældreintra/Aula 

Skal skolebestyrelsen udarbejde et princip i forhold til 

forventninger mellem skole og hjem? 

 

PK, alle 20.10-

20.30 

5  • Eventuelt 

 

Alle 20.30-

20.45 

Referat 

 

0. Godkendelse af dagsorden 

Godkendt 

 

1. Meddelelser 

Elevråd 

Ikke til stede 

Pædagogisk råd/Skolemøder 

Orientering fra delrådsmøder  

MED-udvalg 

Omstrukturering i SFO 

Udvalg vedr. sikkerhed i faglokaler nedsættes. 

Målinger på indeklimaet på ny side er lavet. Grænseværdierne er overholdt. Der er stadig lugtgener fra 

madkundskab. 

Efterklangstid på Stjernehuset er målt – og der skal gøres ”noget” i nogle rum. 

Formanden 

Orientering fra formanden. 

Orientering fra møde m. Børn og Familie-udvalget og skolebestyrelserne.  

Ledelsen 

Orientering om nyansættelser, økonomi og særlige dage.  

 

 

Mødeart 

Skolebestyrelsesmøde 
Møde nr. 

2 - 2019 

Dato 

27. februar 2019 

Mødested 

Personalerummet ny skole 
Mødeleder 

Bo Christiansen 

Mødedeltagere  

Bo Christiansen. Bettina Elmeskov Mortensen. Jonas Burmeister.  Katrine Hulebæk Larsen. Kristoffer Wellejus. Thomas Naur Olsbro.  

Lone Varming. Torben Hocke. Pernille Kjellberg. 

Fraværende: 

Pia Kjeldgaard. Peter Bach.  Elevrådet 

Næste møde (tid/sted) 

26. marts 2019 



 

Vi får ressourcer til 2 0.klasser i kommende skoleår.  

 

2.  Værdiregelsæt 

Der skal arbejdes på layoutet og indholdet. Herefter skal det ”levendegøres”.  

Kan vi inddrage eleverne – f.eks. med udgangspunkt i verdensmålene.  

Det er ønskeligt, at det kommer til at hænge sammen med den profilering, der i forvejen er påbegyndt. 

Kan vi samle på ”gode historier” – fra elever og personale.  

Skoleporten trænger til en opruskning – så den også bliver ”reklamesøjle” for skolen.  

Punch-lines på skolen – f.eks. som vægpynt.  

Vi lurede på andre skolers hjemmesider for at få ideer. 

Vi nedsætter et udvalg til at kigge på Værdiregelsættet. Udvalget er 1 leder, Lone, Thomas (og evt. Bo). 

 

3. Forældreinddragelse 

Vi arbejder hen mod at skolebestyrelsen kan mødes med forældrerådene. 

Bo henviser til UVMs ”Brug for alle forældre”. Den medsendes referatet.  

Bo og Peter Brandt har talt om at besøge alle forældremøder. 

Kan der planlægges fælles temadage for folkeskolernes bestyrelser i kommunen? 

 

4. Principper for brug af Forældreintra/Aula 

Skal der udarbejdes principper for forventninger til brug af Forældreintra/Aula mv.? Diskussion.  

Punktet tages op igen, når vi skal redigere principper.  

På forældremøder afklares, hvor stort behovet er.  

 

5. Evt. 

Snak om skoleidræt.. 

Første spadestik på halbyggeriet er d. 2. april kl. 10.30-12.00. 

 

 

Kommende punkter  

Regler om mobilbrug? 

Peter introducerer sig selv og forventningsforventningsafstemning.  


